
SEDINTA CONSILIULUI LOCAL 
marti, 23 decembrie 2008


La 25 noiembrie 2008 a avut loc: ^EDINbA CONSILIULUI LOCAL   În data de 25. 11. 2008, începând cu ora 16,00, la
Prim�ria din Cara_ova a avut loc _edinca ordinar� a Consiliului Local. Ordinea de zi a cuprins 7 proiecte de hot�râre, a c�ror
iniciator a fost primarul Bogdan Petru, capitolul Diverse _i solucionarea cererilor adresate Consiliului Local. Punctul cel
mai discutat de pe ordinea de zi a fost proiectul de hot�râre privind trecerea din domeniul public în domeniul privat al
comunei, a terenului în suprafaca de 2000 m², în vederea concesion�rii prin licitacie, pentru construirea unui sediu de firm�
_i a spaciilor de parcare. De mencionat c� în momentul în care s-a început discucia despre acest proiect pre_edintele de
_edinc� Pauca Mihai, a cerut cu insistenc� s� se cin� _edinc� cu u_ile închise, poftindu-i pe deputatul Mihai Radan _i pe
reprezentantul ziarului local afar�, de_i în Legea administraciei publice locale nr. 215, art. 42 alin.(1) scrie clar:
&bdquo;�edincele consiliului local sunt publice.&rdquo; Cu atât mai mult, conform art. 52, la lucr�rile consiliului local pot
asista _i lua cuvântul, f�r� drept de vot, prefectul, pre_edintele consiliului judecean sau reprezentancii acestora, deputacii _i
senatorii, mini_trii _i ceilalci membri ai Guvernului, precum _i persoanele interesate invitate de primar. 


Este a doua oar� când acela_i pre_edinte de _edinc� le cere reprezentacilor ziarului local s� p�r�seasc� sala, ignorând _i
prevederile articolului 39 alin (6): &bdquo;Ordinea de zi a _edincei consiliului local se aduce la cuno_tinc� locuitorilor
comunei sau ai ora_ului prin mass-media sau prin orice alt mijloc de publicitate&rdquo;, iar rolul presei este acela de a
informa cet�cenii privind deciziile luate de c�tre Consiliul Local. În ceea ce prive_te concesionarea terenului în suprafac� de
2000 m², consilierii au votat împotriva acestui proiect pe motiv c� este inoportun. Este de neînceles acest refuz al
consilierilor de concesionare a unui teren care oricum st� în paragin� de ani de zile. Nu este bine s� închidem u_a în faca
investitorilor, indiferent cine sunt ace_tia. Acest teren nu se concesioneaz� pentru o anumit� persoan�. Va avea loc o
licitacie public� la care pot participa diferite societ�ci, care doresc s�-_i construiasc� un sediu pentru firm� sau spacii de
parcare. Firma care va câ_tiga licitacia va trebui s� prezinte un plan urbanistic în detaliu, plan care va fi aprobat de c�tre
Consiliul Local. În acela_i timp se va repara _i drumul, care este aproape inaccesibil. În ceea ce prive_te taxele locale pe
anul 2009, taxa de salubrizare va cre_te la 2,6 lei pe lun� pentru o persoan�, iar taxa de furnizare de ap� manajer� va cre_te
la 11 lei pe lun� pentru o gospod�rie. La proiectul de hot�râre privind aprobarea unor lucr�ri financate din bugetul local pe anul
2008, consilierii au aprobat remedierea drumului comunal Cara_ova-Clocotici _i construirea unei magazii la ^coala din
Nermed, pentru depozitarea lemnelor. Se are în vedere _i repararea acoperi_ului la C�minul Cultural din Iabalcea. La
capitolul Diverse, s-a hot�rât schimbarea tuturor becurilor arse precum _i astuparea gropilor din satul Cara_ova. 
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